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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

č. 03/2023 

 konaného dne 28. 6. 2023  
 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:05 hod. Přivítal členy 

ZO a přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, 

v souladu s § 92 a § 93 obecního zřízení, Informace o místě, době a navrženém 

programu zasedání ZO byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu od 16. 6. 2023, 

současně způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické úřední desce“) a 

způsobem v místě obvyklým, hlášením v místním rozhlase a vývěskách obce. Členové 

ZO byli svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většiny členů ZO a podle § 92 odst. 3 

obecního zřízení je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno všech 7 členů ZO. 

Použité iniciály členů ZO: 

Petr Bednář (PB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Ing. Martin Hladůvka (MH), Ing. Pavel Kárník 

(PK), Mgr. Blanka Kristová (BK), Ing. Petr Slavík (starosta), Ing. David Tesař (DT).  

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP(o), kde J je jméno, P příjmení a 

(o) označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciálami je uvedeno v Listině 

přítomných, která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

Ad. 01: Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pořad 

jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/03/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující pořad jednání Zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 03/2023 

01. Zahájení, schválení pořadu jednání a ověřovatelů, námitky proti zápisu 

02. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

03. Zpráva o činnosti 

04. Žádosti občanů a organizací  

a) PK Elektro s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení – 

souhlas s umístěním distribučního zařízení, ke stavbě „Maršovice, úprava vedení 

NN“, 

05. Nakládání s majetkem 
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a) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330073579/001-GPM, s EG.D, 

a.s., týkající se stavby „Jezeřany-Maršovice: Kárník“, 

b) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330078068/001-GPM, s EG.D, 

a.s., týkající se stavby „Jezeřany-Maršovice – Procházka: NN kab.“, 

06. Spolufinancování sociálních služeb v roce 2023, Město Moravský Krumlov, Žádost o 

poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce na rok 2023, Smlouva o poskytnutí 

účelového finančního příspěvku  

07. Projekt a veřejná zakázka „Workoutové hřiště“ 

a) poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 

b) poptávková řízení, schválení dodavatele  

08. Projekt „Dýchací technika a OOPP hasiče“, poskytnutí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje 

09. Program rozvoje obce, Plán rozvoje sportu 

10. Veřejná prostranství v obci 

11. Rozpočtové opatření č. 4/2023 a č. 5/2023  

12. Diskuse 

13. Ukončení 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových 

stránkách obce od 28. 4. 2023. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil BK a jako ověřovatele navrhl OČ a PK.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

ověřovatele schválilo. 

 

Usnesení č. 02/03/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 03/2023 Ing. Ondřeje Čápa a Ing. Pavla 

Kárníka.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce 

Spolupráce s RPA - RJeN (Usnesení č. 03/02/2023) 

Dne 3. 5. 2023 se uskutečnilo na OÚ jednání členů ZO, se zástupcem společnosti RPA a 

projektantem, ohledně možnosti dotačního titulu, týkajícího se regenerace veřejných 

prostranství a konkrétní nabídky (příkazní smlouvy) týkající se konzultační a poradenské 

činnosti pro zpracování žádosti o dotaci společností RPA. Na základě připomínek, 
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následného upřesňování a právního posouzení, v souladu s usnesením č. 03/02/2023 

byla starostou dne 14. 6. 2023 podepsána konečná verze příkazní smlouvy. Bude 

následovat posouzení projektu ze strany RPA a dne 4. 7. 2023 proběhne jednání ohledně 

možné úpravy projektu tak, aby vyhovoval konkrétní dotační výzvě.   

Dne 5. 6. 2023 se uskutečnilo v KD setkání s občany, na kterém projektant představil 

projekt a konkrétní řešení revitalizace Jezeřanské návsi, zejména hospodaření 

s dešťovými vodami, způsob jejího zadržování a postupného vsakování, úprava zeleně a 

zpevněných ploch a úprava prostoru před KD. Na setkání bylo cca 25 občanů a členů ZO 

a zejména část týkající se hospodaření s dešťovými vodami nebyla přijata ze strany 

dotčených občanů kladně. 

Dále starosta seznámil ZO se Žádostí o změnu dokumentace pro společné územní a 

stavební řízení dne 27. 6. 2023, kdy níže podepsaní občané, zásadně nesouhlasí s 

navrženým vodohospodářským řešením na návsi v Jezeřanech. Dle jejich názoru 

navrhovaný způsob změny hospodaření s dešťovou vodou bezprostředně ohrožuje jejich 

nemovitosti záplavami při přívalových srážkách. Ve své žádosti navrhují, aby ZO požádalo 

zpracovatele dokumentace o provedení změny projektové dokumentace.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Následně proběhla 

dlouhá diskuse, týkající se této problematiky, zda navrhované řešení hospodaření 

s dešťovými vodami v projektu odpovídá současným požadavkům, zda lze navrhované 

řešení změnit a zda by taková změna nebyla v rozporu s požadavky dotčených orgánů a 

poskytovatele dotace.  

OČ navrhl, aby ZO přijalo usnesení, tak jak je navrhováno v žádosti občanů. Starosta 

oponoval, že nelze takovou zásadní změnu požadovat, pokud vše nebude projednáno 

s projektantem a nebudou známy možné důsledky takového rozhodnutí. Znovu bylo toto 

téma diskutováno. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, OČ navrhl usnesení, které ZO nepřijalo. 

Návrh usnesení  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice žádá zpracovatele projektu „Revitalizace 

Jezeřanské návsi“ o provedení změny projektové dokumentace tak, aby povrchová 

retence a vsakování vody nebylo umístěno na návsi ani v jiných místech zastavěných 

nemovitostmi občanů. 

Hlasování:  

1 (OČ) pro – 4 (starosta, PB, MH, PK) proti – 2 (BK, DT) se zdrželi    

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s následující problematikou: 

Účast na jednáních (za období od 20. 4. 2023 do 27. 6. 2023) 

27. 4. 2023, odborná příprava v oblasti řešení mimořádných a krizových opatření, 

JMK, Ivančice  
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Řešení mimořádných a krizových situací, jak řešit konkrétní mimořádné události, zvládání 

fáze obnovy. 

2. 5. 2023, členská schůze spolku Naše odpadky, Velké Němčice  

Projednání zpráv o činnosti a hospodaření spolku, schválení rozpočtu a závěrečného 

účtu, projednání aktivit spolku. 

16. 5. 2023, seminář Třídění a využívání komunálních odpadů v obcích JMK, EKO-

KOM, a.s., Brno  

Poskytnutí komplexních aktuálních informací o celé problematice odpadového 

hospodářství v Jihomoravském kraji. 

18. a 19. 5. 2023, XIX. Sněm SMO ČR, Olomouc  

Projednání zprávy o činnosti, hospodaření svazu, volba členů a náhradníků rady a 

kontrolního výboru. Účast prezidenta a některých členů vlády ČR. 

Dále starosta informoval, že v současné době na obci probíhá daňová kontrola ze strany 

Finančního úřadu pro Jihomoravský kraj, kdy předmětem této kontroly je kontrola 

skutečností rozhodných pro správné zjištění u podpory poskytnuté formou dotace týkající 

se projektu „Pořízení traktoru“. Zároveň je prováděn audit ze strany společnosti 

společností EKO-KOM, a.s. v zastoupení, kdy předmětem je kontrola plnění povinností 

obce dle uzavřené smlouvy, zejména nároku na odměnu poskytnutou touto společností. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Školství, příspěvková organizace ZŠaMŠ 

Na základě zajištění podkladů a vyjádření a podaných žádostí obce ze dne 9. 5. 2023, 

rozhodl dne 1. 6. 2023 KÚ JMK o navýšení nejvyššího povoleného počtu dětí v MŠ na 44 

dětí a dne 8. 6. 2023 o navýšení nejvyššího povoleného počtu dětí v ŠD na 42 dětí. 

S ohledem na výše uvedené je potřeba v rámci ZŠ i MŠ realizovat úpravy stávajících tříd 

a pořídit nové vybavení a zařízení pro zajištění zvýšeného počtu dětí a změny 

v organizaci školní výuky. Zejména se jedná o výmalbu MŠ za cca 300 000 Kč, pořízení 

nových stohovatelných lehátek za cca 30 000 Kč a výškově nastavitelné stoly a židle za 

cca 40 000 Kč. Stavební úpravy v ZŠ i MŠ budou pořízeny v rámci stávajícího rozpočtu, 

ale pro ŠD je potřeba pořídit nové koberce za cca 50 000 Kč. Dále na základě žádosti 

ZŠaMŠ byla poskytnuta dotace od JMK na projekt „Přírodní učebna - prostor pro výuku a 

přírodu“ ve výši 149 600 Kč, ale spoluúčast školy by měla být cca 40 000 Kč a v jednání je 

žádost v projektu „Knihovna“, kde případná spoluúčast je cca 80 000 Kč.   

V rámci stávajícího rozpočtu byl vznesen požadavek ŠJ na pořízení nové myčky nádobí 

za cca 85 000 Kč, ale mimo to je potřeba ŠJ dovybavit novým nádobím za cca 18 000 Kč 

a nerezové regály za cca 18 500 Kč. V současném rozpočtu příspěvkové organizace 

nejsou tyto výdaje plně zohledněny. Pokud bude ZO souhlasit s realizací těchto aktivit je 

potřeba finanční příspěvek navýšit o cca 500 000 Kč. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko.  
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BK se zeptala, zda a kdy proběhne sanace sklepa v základní škole. Starosta odpověděl, 

že zatím bylo provedeno zjištění stávajícího stavu obhlídkou a měřením vlhkosti, když 

vlhkost je ve veškerém zdivu, které je pod úrovní terénu. Po dohodě s projektantem, s 

ohledem na využití suterénních prostor, budou realizovány provozní opatření, zejména 

větrání těchto prostor. Ke zpracování projektu sanace doposud přistoupeno nebylo.  

Ředitelka ZŚaMŠ uvedla, že šatny zatím zůstanou tam, kde jsou nyní. Druhá třída ŠD se 

otevře v běžné třídě. Výuka bude probíhat ve 4 třídách - 3 standardní třídy a 1 jazyková 

učebna.    

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

navýšení schválilo. 

 

Usnesení č. 03/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje navýšení neinvestičního příspěvku 

pro rok 2023 příspěvkové organizaci Základní škola a Mateřská škola, Jezeřany-

Maršovice, okres Znojmo, příspěvková organizace, o 500 000 Kč. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Centrální chodník a oprava výtluk na místních komunikacích 

Ve věci opravy centrálního chodníku v lokalitě Horní loučky a v lokalitě Panšula obec 

obdržela nabídku na provedení prací od společnosti SOUKUP MILOŠ s.r.o. na realizaci 

těchto oprav a opravu výtluk na místní komunikaci před OÚ a směrem k trafostanici. 

V lokalitě Horní loučky byly opravy realizovány v součinnosti DUR plus, spol. s r.o., která 

prováděla opravu chodníku po přípojce NN v dané lokalitě a v té souvislosti bylo potřebné 

realizovat nejen opravu povrchu chodníku, ale i výměnu stávajících a nevyhovujících 

obrubníků. Náklady v této lokalitě činí cca 80 000 Kč bez DPH, kompletní oprava a 

prodloužení chodníku na Panšule činí cca 120 000 Kč bez DPH. Oprava výtluk je za cenu 

45 000 Kč bez DPH. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO projekt 

schválilo. 

 

Usnesení č. 04/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Oprava centrálního 

chodníku“, jehož předmětem je oprava části centrálního chodníku v lokalitě Horní loučky a 

Panšula, 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 200 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Prodloužení chodníku na hřbitově v Maršovicích 

Na starostu se obrátil nájemce hrobového místa v nové části na hřbitovu v Maršovicích a 

požádal o prodloužení chodníku v části, kde byla a dále budou realizována nová hrobová 

místa. Již v minulosti bylo zvažováno prodloužení chodníku realizovat. Vybudováním 

chodníku bude zabezpečen bezpečný pohyb návštěvníků hřbitova. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO projekt 

schválilo. 

 

Usnesení č. 05/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Prodloužení 

chodníku na hřbitově v Maršovicích“, jehož předmětem je prodloužení chodníku na 

hřbitově v Maršovicích, 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 200 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 04: Žádosti občanů a organizací 

a)  PK Elektro s.r.o., Návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení – 

souhlas s umístěním distribučního zařízení, ke stavbě „Maršovice, úprava 

vedení NN  

Obec obdržela dne 31. 5. 2023 od společnosti PK Elektro s.r.o., která zastupuje 

společnost E.GD, a.s., návrh na uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 

břemene – souhlas s umístěním distribučního zařízení, kabelového vedení NN, na 

obecních pozemcích p.č. 1417/54, 1483/3, 1488/2, 1489/2, 19/11 a 30, v k.ú. Maršovice, 

stavba s názvem „Maršovice, úprava vedení NN“. Na základě schválení smlouvy bude 

vybudováno kabelové vedení v daném úseku. Po realizaci bude ZO předložena smlouva 

o zřízení věcného břemene. 

V daném úseku by mělo být vybudováno nově veřejné osvětlení v majetku obce. Bylo 

jednáno o vypracování projektu veřejného osvětlení s projektantem, který přislíbil poslat 

nabídku. Obec obdržela dne 27. 6. 2023 Nabídku projekčních prací za cca 73 000 Kč bez 

DPH. Je potřeba projekt schválit a objednat projektovou dokumentaci.   

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu a projekt schválilo. 

 

Usnesení č. 06/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu č. ZN-001040023584/002-

PKEL o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene, mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a 



 

7 

 

EG.D, a.s., k pozemku p.č. 1417/54, 1483/3, 1488/2, 1489/2, 19/11 a 30, v k.ú. 

Maršovice, jejíž předmětem je realizace stavby s názvem „Maršovice, úprava vedení NN“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 07/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Projekční práce 

veřejného osvětlení u hřbitova v Maršovicích“, jehož předmětem je zajištění projektové 

dokumentace nového veřejného osvětlení na pozemcích p.č. 1417/54, 1483/3, 1488/2, 

1489/2, 19/11 a 30, v k.ú. Maršovice, 

a) jako veřejnou zakázku s výběrem, 

b) stanoví její předpokládanou hodnotu ve výši 73 000 Kč bez DPH. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 05: Nakládání s majetkem 

a) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330073579/001-GPM, s EG.D, a.s., 

týkající se stavby „Jezeřany-Maršovice: Kárník“ 

Ke stavbě rodinného domu (bývalé č.p. 15) na pozemku p.č. 2712 v k.ú. Jezeřany byla 

realizována přípojka NN a rozsah věcného břemene byl vymezen dne 13. 2. 2023 

geometrickým plánem č. 653-3168/2022. K podepsání smlouvy se obec zavázala svým 

dřívějším rozhodnutím schválením smlouvy o budoucí smlouvě, která byla schválena 

usnesením ZO č. 14/04/2021 ze dne 15. 4. 2021. 

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 08/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene 

č.: ZN-014330073579/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž předmětem je realizace stavby 

„Jezeřany-Maršovice: Kárník“. 

Hlasování:  

6 pro – 0 proti – 1 (PK) se zdržel    

 

b) Smlouva o zřízení věcného břemene č.: ZN-014330078068/001-GPM, s EG.D, a.s., 

týkající se stavby „Jezeřany-Maršovice – Procházka: NN kab.“ 

Ke stavbě RD na pozemku p.č. 58/5 v k.ú. Jezeřany byla realizována přípojka NN a 

rozsah věcného břemene byl vymezen dne 9. 3. 2023 geometrickým plánem č. 656-

3176/2022. K podepsání smlouvy se obec zavázala svým dřívějším rozhodnutím 
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schválením smlouvy o budoucí smlouvě, která byla schválena usnesením ZO č. 

08/06/2021 ze dne 15. 12. 2021.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 09/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o zřízení věcného břemene 

č.: ZN-014330078068/001-GPM, s EG.D, a.s., jejímž předmětem je realizace stavby 

„Jezeřany-Maršovice – Procházka: NN kab.“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad.06: Spolufinancování sociálních služeb v roce 2023, Město Moravský Krumlov, 

Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu obce na rok 2023, Smlouva o 

poskytnutí účelového finančního příspěvku 

Dne 12. 6. 2023 obdržela obec žádost od Města Moravský Krumlov ohledně řešení 

spolufinancování sociálních služeb ve SO ORP Moravský Krumlov pro rok 2023. Výpočet 

podílů obcí v regionu (stejně jako v předchozích letech), je založen na principu solidárním 

dle počtu obyvatel v obci (údaje k datu 1. 1. 2023) a vypočítané částky 44,522 Kč/1 

osobu/rok (výpočet vychází z poskytnuté dotace v návaznosti na počet klientů 

evidovaných dle příslušnosti k obcím ve SO ORP).  

ZO je předkládán uvedený Dopis a Žádost o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu 

obce na rok 2023, včetně příloh. Dále návrh smlouvy o poskytnutí účelového finančního 

příspěvku mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a Městem Moravský Krumlov, jejímž 

předmětem je poskytnutí podílu obce na spolufinancování sociálních služeb ve správním 

obvodu obce s rozšířenou působností pro rok 2023 ve výši 34 816 Kč. Uvedená smlouva 

zabezpečí spolufinancování sociálních služeb ve správním obvodu Města Moravský 

Krumlov, kam patří i naše obec.   

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO finanční 

příspěvek schválilo. 

 

Usnesení č. 10/03/2023 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o poskytnutí účelového 

finančního příspěvku mezi Obcí Jezeřany-Maršovice a Městem Moravský Krumlov, jejímž 

předmětem je poskytnutí podílu obce na spolufinancování sociálních služeb ve správním 

obvodu obce s rozšířenou působností pro rok 2023 ve výši 34 816 Kč. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Ad.07: Projekt a veřejná zakázka „Workoutové hřiště“ 

a) poskytnutí dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje 

Příslušným orgánem JMK bylo rozhodnuto o tom, že žádosti obce o poskytnutí dotace 

bude vyhověno a investiční dotace na projekt Workoutové hřiště, ve výši 275 000 Kč bude 

obci poskytnuta. Je potřeba dotaci přijmout a schválit smlouvu o poskytnutí dotace.  

Před hlasováním ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO přijetí 

dotace a smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 11/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje přijetí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje pro rok 2023 v rámci dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2023, ve výši 275 000 Kč, na akci „Workoutové hřiště“.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 12/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z 

rozpočtu Jihomoravského kraje v rámci dotačního programu Podpora rozvoje venkova 

Jihomoravského kraje pro rok 2023, jejímž předmětem je investiční dotace na realizaci 

akce „Workoutové hřiště“. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

b) poptávkové řízení, schválení dodavatele 

Na základě usnesení ZO č. 26/02/2023 ze dne 19. 4. 2023 bylo uskutečněno poptávkové 

řízení ve věci veřejné zakázky malého rozsahu „Workoutové hřiště“, jejímž předmětem je 

výstavba workoutového hřiště jako soustavy kovových hrazd, lavic a posilovacích prvků 

umístěných na pryžové dopadové ploše, nacházející se na pozemcích p.č.  1459/5 a 

1459/6, v k.ú. Maršovice. 

Výzva byla zaslána sedmi dodavatelům. Nabídky bylo možno podávat do 14. 6. 2023. 

Nabídku zaslalo šest zájemců. ZO je předkládána kompletní dokumentace veřejné 

zakázky, včetně všech zaslaných nabídek. Jednotlivý zájemci budou o výběru dodavatele 

vyrozuměni a s vybraným uchazečem bude uzavřena smlouva. Vybraný dodavatel 

předložil nejvýhodnější nabídku, byl schválen ZO a může s ním být uzavřena smlouva o 

dílo. Vyhodnocení nabídek provedl starosta společně s místostarostou (OČ) a spolu 

seznámili ZO s výsledkem vyhodnocení. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Jednotliví členové ZO se vyjádřili k předloženým nabídkám. Žádné další stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO schválilo dodavatele, který 
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předložil nejvhodnější nabídku a uložilo starostovi vyrozumět účastníky a podepsat 

smlouvu.  

 

Usnesení č. 13/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje ve věci veřejné zakázky malého 

rozsahu „Workoutové hřiště“, na základě vyhodnocení nabídek, dodavatele, kterým je 

společnost Clean4you s.r.o., č.p. 573, 783 47 Hněvotín, IČO: 28618165, která předložila 

nabídku s nabídkovou cenou ve výši 515 599 Kč. 

Hlasování:  

6 pro – 1 (MH) proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 14/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi ve věci veřejné 

zakázky malého rozsahu „Workoutové hřiště“, vyrozumět o výběru dodavatele a 

zabezpečit podepsání smlouvy vybraným dodavatelem. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 08: Projekt „Dýchací technika a OOPP hasiče“, poskytnutí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje 

Příslušným orgánem JMK bylo rozhodnuto o tom, že žádosti obce o poskytnutí dotace 

bude vyhověno a dotace na projekt Dýchací technika a OOPP hasiče, ve výši 79 000 Kč 

bude obci poskytnuta. Je potřeba dotaci přijmout a schválit smlouvu o poskytnutí dotace. 

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

závěrečný účet schválilo. 

 

Usnesení č. 15/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje přijetí dotace z rozpočtu 

Jihomoravského kraje pro rok 2023 v rámci dotačního programu Podpora jednotek sborů 

dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje pro rok 2023, ve výši 79 000 Kč, z toho je 

31 000 Kč investiční část dotace a 48 000 Kč neinvestiční část dotace, na realizace 

projektu Dýchací technika a OOPP hasiče. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 16/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu o poskytnutí dotace z 

rozpočtu Jihomoravského kraje pro rok 2023 v rámci dotačního programu Podpora 
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jednotek sborů dobrovolných hasičů obcí Jihomoravského kraje pro rok 2023, jejímž 

předmětem je dotace na realizaci projektu Dýchací technika a OOPP hasiče. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 09:  Program rozvoje obce, Plán rozvoje sportu 

Společnost SMS služby s.r.o. na základě objednávky zpracovala návrh Programu rozvoje 

obce na období 2023 - 2030 a Plán rozvoje sportu na období 2023 - 2030. Návrhy byly 

předloženy ZO a členům pracovní skupiny k vyjádření a připomínkám. Schválením 

Programu rozvoje obce a Plánu rozvoje sportu dává předpoklad realizovat rozvojové 

aktivity a tak realizovat rozvoj obce v následujícím období.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

V následné diskusi členové ZO a přítomní občané diskutovali o předložených 

dokumentech, o jejich východiscích, náležitostech, přednostech a nedostatcích a přijatých 

závěrech s tím, že převážilo stanovisko, že pro potřeby obce a její další rozvoj jsou tyto 

dokumenty dostačující   

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

dokumenty schválilo. 

 

Usnesení č. 17/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Program rozvoje obce Jezeřany-

Maršovice na období 2023 - 2030. 

Hlasování:  

5 pro – 0 proti – 2 (PK, DT) se zdrželi    

 

Usnesení č. 18/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Plán rozvoje sportu pro obec 

Jezeřany-Maršovice na období 2023 - 2030. 

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Ad. 10: Veřejná prostranství v obci 

Využívání veřejných prostranství je důležitým tématem. Tyto veřejné prostory poskytují 

mnoho možností pro volnočasové aktivity a relaxaci, a také slouží jako místa pro setkání. 

Je důležité, aby obec poskytovala dostatek a vhodně vybavených veřejných prostranství, 

která jsou bezbariérová a bezpečná. Zároveň je však třeba dbát na to, aby byla 

dodržována pravidla pro jejich využívání a aby byly chráněny před poškozováním a 

vandalismem. Správné využívání a údržba veřejných prostranství tak přispívá ke zlepšení 

kvality odpočinku a života v obci. Nepřípustné užívání veřejného prostranství je např. 

parkování motorových vozidel na travnatých plochách, dlouhodobé neoprávněné ukládání 
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techniky a materiálu. Možným postupem by bylo písemné upozornění občanů na 

nevhodnost jednání, stanovení jasných pravidel, vymáhání a stanovování místního 

poplatku za užití veřejného prostranství. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

ZO a přítomní občané diskutovali problematiku ochrany a využívání veřejného 

prostranství, o možných řešeních, o informování občanů, o pozitivní a negativní motivaci 

či represi. Za palčivý problém byla označena situace na křižovatce a cestě ke škole, kde 

položené kameny zasahují do vozovky.  

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo 

věc na vědomí. 

 

Ad. 11: Rozpočtové opatření č. 4/2023 a č. 5/2023 

Rozpočtové opatření č. 4/2023 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2023, jejichž 

potřeba vyvstala po minulém zasedání ZO. Bylo provedené starostou ke dni 31. 5. 2023 a 

upravuje na příjmové i výdajové stránce proúčtování investiční dotace pro příspěvkovou 

organizaci ZŠaMŠ na akci „Přírodní učebna“ ve výši 149 600 Kč, a dovybavení vybavení 

KD o 10 000 Kč. 

Rozpočtové opatření č. 5/2023 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2023, které je 

nutné provést na základě schválených usnesení na tomto zasedání ZO, s ohledem na 

aktuální potřeby obce. Upravuje zejména navýšení finančního příspěvku pro příspěvkovou 

organizaci ZŠaMŠ z důvodu zvýšených nákladů s ohledem na zvýšení kapacity MŠ a ŠD 

o 500 000 Kč, opravy chodníků o 200 000 Kč, vybudování chodníků na hřbitově v 

Maršovicích 250 000 Kč, projekt VO 100 000 Kč, příspěvek na sociální služby 35 000 Kč, 

pořízení a opravy techniky a další potřebné výdaje cca za více jak 1 140 000 Kč. Zvýšení 

výdajů bude pokryto z přebytku hospodaření z minulého období.  

Před hlasováním byla dána možnost ZO a přítomným občanům sdělit své stanovisko. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

rozpočtová opatření schválilo. 

 

Usnesení č. 19/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 4/2023, které 

provedl starosta ke dni 31. 5. 2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    

 

Usnesení č. 20/03/2023  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2023.  

Hlasování:  

7 pro – 0 proti – 0 se zdrželo    
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Ad. 12: Diskuse 

V diskusi zaznělo: 

OČ informoval, že dne 29. 6. 2023 se uskuteční schůzka se zástupcem plynáren ohledně 

silničního průtahu obcí, aby byla lokalizována případná krizová místa křížení vozovky s 

plynem.  

MS(o) se dotázal na kontejnery na vyvážení bioodpadu, které obec přidávala na jaře na 

vybraná místa ve stanovených termínech s tím, zda obec plánuje opět kontejner přistavit. 

Starosta uvedl, že pokud je zájem, tak přistavení kontejneru bude realizováno i o 

prázdninách. OČ uvedl, že by obec měla obdržet další objednaný kontejner, který by se 

mohl na tuto službu využít.  

Starosta zmínil skutečnost, že místní rozhlas není v dobrém stavu, ne všude v obci je 

srozumitelný či ho není vůbec slyšet. V minulém roce došlo k havárii ústředny, která 

musela být vyměněna. V minulosti se nepodařilo v rámci žádostí na pořízení nového 

rozhlasu v rámci protipovodňových opatření získat dotaci na místní rozhlas. Obec 

obdržela od společnosti BÁRTEK ROZHLASY s.r.o. nabídku na bezdrátový rozhlas 

SARAH a bylo by možné doplnit a postupně nahradit stávající drátový rozhlas. 

Dále zmínil, že bude potřeba řešit problematiku veřejně přístupného dětského hřiště na 

točně s ohledem na to, aby vyhovovalo bezpečnosti a normám.  

JS(o) upozornil na zajíždění spojů autobusové linky 513 do Medlova. Seznámil přítomné 

s podrobnou analýzou spojů do Brna, kdy obyvatelé Jezeřan-Maršovic stráví pravidelně 

„zbytečný čas“ zajížděním do Medlova při cestě do a z práce, případně do školy. 

Obyvatelé Medlova cestu do Brna dostatečně zajištěnou dvěma jinými autobusovými 

linkami, proto žádá, aby obec s provozovatelem IDS JMK vyjednala, aby se do Medlova 

už nezajíždělo.  

BK upozornila na autobusový spoj linky 446, který v 15:20 jede z Loděnic do Jezeřan-

Maršovic, odváží školáky ze školy domů, obec na něj přispívá jako na tzv. nadstandard. 

Autobus se vrací pak zpátky do Loděnic, odkud 16:00 znovu odjíždí do Jezeřan-Maršovic 

a pokračuje dále až do Moravského Krumlova. Navrhuje jednání o spojení těchto dvou 

spojů do jednoho s odjezdem ideálně 15:20 z Loděnic do Jezeřan-Maršovic, aby pak 

tento spoj dále pokračoval do Moravského Krumlova, protože linka 446, která odjíždí cca 

16:06 z Jezeřan-Maršovic do Moravského Krumlova je velmi málo využívána. Obec by 

pak nemusela přispívat na nadstandardní autobusový spoj. 

BK se dotázala, zda existuje nějaký plán postupu sekání veřejných zelených ploch, zda si 

práci obecní pracovníci určují sami, nebo jim ji zadává starosta. Poslední dobou totiž dle 

jejího názoru nestíhali sekat výrazně exponavá místa, např. prostor před a vedle základní 

školy, obecní strouhu apod. Starosta odpověděl, že práci pracovníkům obce zadává 

starosta při každodenním příchodu do práce, rozvrh sečení trávy si pracovníci řídí 

většinou sami dle svých možností a konkrétních podmínek. Tráva se nestíhá sekat 

pravidelně každé jaro. BK uvedla, že by bylo vhodné zvážit přijetí brigádníka na část 

sezóny jako výpomoc s udržováním veřejné zeleně.  

BK zmínila problematiku kontejnerů, které stojí při vstupu na obecní hřbitovy. Tuto 
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problematiku již dříve zmiňovali někteří občané, že jim vadí, že při vstupu na hřbitov, 

případně i během pohřbu, se musí procházet kolem těchto kontejnerů. Bylo by vhodné 

změnit jejich umístění. BK navrhla konkrétní řešení přesunu těchto kontejnerů. Starosta 

uvedl, že návrh zváží. 

BK navrhla doplnění veřejného osvětlení až k jezeřanskému hřbitovu. Dříve toto doplnění 

osvětlení zmiňovali občané na veřejných diskuzích. Toto místo je obzvlášť rizikové v 

podzimním a zimním období při pěších cestách na hřbitov kvůli absenci chodníku a 

veřejného osvětlení.  

BK zmínila požadavek občanů na odpadkový koš u autobusové zastávky v Maršovicích, 

kde již delší dobu chybí. Cestující pak často odhazují odpadky do předzahrádek obyvatel, 

kteří u této zastávky bydlí.  

BK navrhla doplnění plotu u DH na návsi v Maršovicích tak, aby tento plot byl prodloužen 

i přes zatáčku až vývěsce obce. Bude tak ještě oddělen prostor zatáčky a hřiště a prostor 

hřiště tak byl ještě bezpečnější. 

DT se dotázal, zda cesta přes náves v Maršovicích, kolem čerpací stanice Na loukách je 

plánovaná jako hlavní přístup techniky do lokality Horní loučky. Obyvatelé dotčené oblasti 

si stěžovali, že mají od těžké techniky rozježděný příjezd k domu. PB odpověděl, že na 

nově vybudovanou komunikaci v lokalitě Horní loučky, ke stavbám nových RD, nemůže 

zajíždět těžká technika. Starosta uvedl, že byl zřízen přejezd přes Jezeřanskou strouhu, 

který umožní vjezd do lokality nejen stavebníkům, ale i majitelům sousedních pozemků. 

Starosta dále uvedl, že s ohledem na potřebné souhlasy vlastníků dotčených pozemků 

nebylo doposud vydáno stavební povolení na stavbu nové komunikace Na loukách, ale 

bude zahájeno výběrového řízení její vybudování a zatrubnění části Jezeřanské strouhy 

v této lokalitě. Po realizaci stavby bude tato komunikace širší a bezpečnější.   

BK všechny přítomné informovala o plánovaných akcích v obci, a to Guláš Fest 19. 8. 

2023, kterou bude organizovat kulturní výbor ve spolupráci s Hostincem na hřišti a letním 

kinem, kdy promítání je plánováno na návsi koncem srpna. 

 

Ad. 13: Ukončení 

Starosta poděkoval všem přítomným za účast, a ukončil zasedání ve 23:55 hod.                                                                         

 

 

                                                                                                     Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                             starosta 

Zapsala: Mgr. Blanka Kristová v.r. 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Ing. Ondřej Čáp  v.r. 

Ing. Pavel Kárník v.r. 


